
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Økonomi- og indenrigsministeren

Dato: 23. april 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 425
Vil ministeren - evt. med bidrag fra andre ministerier - oplyse, om det er almin-
deligt og i overensstemmelse med udbudsloven, at man i udbud inden for det
offentlige indlægger et prisloft, som man så det i forbindelse med udbuddet
om det nye valgsystem, således at man dermed afskærer andre udbydere fra
at byde ind med et måske bedre og dermed mere kvalitetsmæssigt tilbud?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Ander-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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